
Ze zápisu jednání Rady ÚOCHB AVČR, v.v.i. dne 26. 9.  2008
__________________________________________________

Přítomni:
RNDr. Zdeněk Havlas, DrSc., Doc. RNDr. Irena Valterová, CSc., , Ing. Jana Hodačová, 
CSc., RNDr. Miloš Buděšínský, CSc., Prof. RNDr. Antonín Holý, DrSc. 

Omluveni: Mgr. Tomáš Kraus, PhD., RNDr. Hana Sychrová, DrSc., Doc. RNDr. Jan 
Konvalinka, CSc., Prof. Ing. Jitka Moravcová, CSc.

Hosté: zástupkyně ředitele pro věci ekonomické p. Božena Petschová

Program:

1. Schválení programu zasedání, kontrola zápisu a usnesení ze schůze Rady dne 
19. 6. 2008; informace o výsledku hlasování per rollam, které proběhlo v mezidobí 

2. Projednání a dořešení otázky statutu dočasných týmů
3. Projednání připomínek k financování vědecko-servisních týmů
4. Projednání žádostí o zřízení nových týmů
5. Aktualizace směrnice Sociální fond
6. Účetní odpis nedobytné pohledávky za firmou Polytechna
7. Různé 

Usnesení:

• Rada schvaluje vytvoření společného pracoviště ÚOCHB (Doc. Macek) a ÚBM VŠCHT 
(Prof. Demnerová)

• Rada schvaluje (i) převod pracovníků z dočasného týmu Dr. Kohouta do vědecko-
servisního týmu Dr. Chodounské, orientovaného na medicinální aplikace steroidů, 
zejména na neurosteroidy, antiandrogeny a Pt-komplexy steroidů, (ii) ukončení 
výzkumu v oblasti brassinosteroidů orientačně do konce roku 2009 s tím, že ústav 
musí dostát závazkům vůči spolupracujícím institucím, a přiznání statutu emeritního 
pracovníka Dr. Kohoutovi, a (iii) zajištění podmínek pro konvergenci vědecko-
servisního týmu Dr. Chodounské na vědecký tým

• Rada ukládá vedení ÚOCHB připravit do příštího zasedání návrh upřesňujících 
pravidel pro otvírání nových týmů

• Rada schvaluje převedení mzdového financování vědecko-servisních týmů od 
1. 1. 2009 do stejného režimu jaký existuje u vědeckých týmů

• Rada schvaluje návrh aktualizace směrnice Sociální fond
• Rada schvaluje účetní odpis nedobytné pohledávky za firmou Polytechna

Rada upozorňuje pracovníky ÚOCHB na existenci ústavní Grantové kanceláře (vedoucí 
Ing. Renata Šroglová).

Rada informuje, že
- tiskovou mluvčí ÚOCHB se od 1. října 2008 stává paní Ing. Irena Krumlová
- 3. 11. 2008 navštíví ÚOCHB delegace z Taiwanu
- ÚOCHB pořídí drobné reklamní předměty s logem ústavu (polokošile, tužka, 

blok ap.)
- ÚOCHB byl v rámci akce Nové Dejvice zařazen mezi největší investory na 

Praze 6 a vyzván k přijetí partnerství v této akci


